
  BO.0002.11.2023 

 

Protokół nr LXIX/2023 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek 1-7. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 12:00, a zakończono o godz. 12:46 tego samego dnia. 

  

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Paweł Pakuła 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

 

1.Otwarcie obrad LXIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, po 

czym stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych na sali jest 14, co stanowi kworum do 

podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LXIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2023– 2032, 

3) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 



4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Wieruszów 

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2002 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 

2024 rok”, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych 

udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe Sp. z o. o. z siedzibą w Kaliszu,  

6) w sprawie aktualności planu ogólnego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wieruszów, 

7) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028, 

8) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego  

w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

9) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego Gminy Wieruszów  

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

10) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, w tym w formie usług sąsiedzkich specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia  

z odpłatności jak również tryb ich pobierania. 

4. Informacja w sprawie podmiotów wyznaczonych do przyjęcia w 2024 r. osób nieletnich 

skierowanych do wykonywania w Gminie Wieruszów prac społecznych. 

5. Informacja w sprawie podmiotów, w których wykonywana będzie kara ograniczenia 

wolności oraz praca społecznie użyteczna w 2024 roku. 

6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników urzędu oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

7. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie sesji. 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czy zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej i Budżetu radna Marlena Ciężka przedstawiła pozytywną opinię wydaną do 

przedmiotowego projektu uchwały.(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Paweł Pakuła, 

Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023-

2032, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej i Budżetu. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzone zmiany  

w budżecie oraz planowane wydatki bieżące i majątkowe. Wskaźnik obsługi długu na koniec 

roku wyniesie 5,23 % i nie przekroczy określonych ustawowo limitów wynikających z ustawy 

o finansach publicznych (13,09 %). (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023-2032,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

 

3) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu o zapoznanie radnych z opinią 

Komisji. Radna Marlena Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła projekt 

przedmiotowej uchwały. Obniżenie ceny skupu żyta do kwoty 57,50 zł za 1 dt (decytone) 

pozwoli Radzie Miejskiej na ustalenie stawek podatku rolnego na 2024 rok na tym samym 



poziomie jak w roku poprzednim. Zaproponowane stawka w ocenie Komisji uwzględnia 

możliwości zapłaty podatku przez rolników. (opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Gminy Wieruszów z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2002 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2024 rok", 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku zwrócił się do Mirosława Jakubczaka – przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała 

projekt uchwały na swoim posiedzeniu. Radni – członkowie komisji nie mieli uwag do projektu 

uchwały. Zaproponowany program współpracy uwzględniający zastrzeżenia organu nadzoru, 

poparty konsultacjami społecznymi umożliwi współdziałanie samorządu oraz organizacji 

pozarządowych na rzecz realizacji zadań służących poprawie jakości życia mieszkańców gminy 

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Gminy 

Wieruszów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2002 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 

2024 rok",  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  



NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

5) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych udziałów 

w podwyższony kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o. o. z 

siedzibą w Kaliszu, 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały, zawierający zamiar przekazania środków finansowych tytułem 

objęcia dodatkowych udziałów w Spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp z o. o. z siedzibą 

w Kaliszu. Zdaniem Komisji pozwoli to na dalszą rzetelną i sprawną realizację zadań 

związanych z oświetleniem ulicznym na terenie Gminy Wieruszów. (opinia stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych udziałów w podwyższony 

kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o. o. z siedzibą w Kaliszu,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

 

6) w sprawie aktualności planu ogólnego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wieruszów, 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na komisji, po czym zapytał radnych, 

czy zgłaszają pytania. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła zaproponowany projekt 

uchwały, który jest wypełnieniem przez gminę obowiązku w zakresie sporządzenia oceny 

aktualności planu ogólnego i planów miejscowych. Przygotowana uchwała obejmuje analizę 

zmian w zagospodarowaniu  przestrzennym gminy oraz ocenę postępu w opracowaniu planów 

miejscowych, pozytywnie zaopiniowaną przez Miejską Komisję Urbanistyczno- 

Architektoniczną. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

aktualności planu ogólnego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wieruszów,  



 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

7) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Jarosław Dębski odczytał opinię Komisji Mieszkaniowej, Pomocy 

Społecznej w Spraw Wsi do omawianego projektu. Podjęcie przedmiotowej uchwały wynika z 

realizacji przez gminę programu „Posiłek w szkole i w domu”. Zaproponowane w uchwale 

podwyższenie kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z tej formy pomocy do 

200% umożliwi bardziej skuteczną pomoc dla osób i rodzin w trudnej sytuacji bytowej. 

Realizacja programu pozwala na zapewnienie posiłku osobom starszym, niepełnosprawnym 

oraz dzieciom wychowującym się w rodzinach znajdujących się w trudnej sytuacji życiowej. 

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

 



8) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

W otworzonej dyskusji radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań, w związku z czym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczącego Komisji Mieszkaniowej, Pomocy 

Społecznej i Spraw Wsi o przedstawienie opinii Komisji, która omawiała projekt uchwały na 

swoim posiedzeniu. Radny Jarosław Dębski poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła 

zaproponowaną uchwałę, która jest wykonaniem przez gminę obowiązku dotyczącego 

ustalenia zasad zwrotu wydatków za pomoc w zakresie dożywiania oraz zapewnienia posiłku 

osobom tego pozbawionym w przypadku przekroczenia kryterium dochodowego na osobę w 

rodzinie. Proponowane zróżnicowane odpłatności udzielonej pomocy od dochodu powyżej 

kryterium dochodowego umożliwi jeszcze efektywniejszą pomoc i wsparcie dla większej grupy 

osób do tego uprawnionych. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

9) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego Gminy Wieruszów w 

zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodniczący Komisji 

Mieszkaniowej Pomocy Społecznej i Spraw Wsi Jarosław Dębski przedstawił pozytywną 

opinię wydaną do przedmiotowego projektu uchwały. Przedstawiony w uchwale program 

tworzy instrument umożliwiający wprowadzenie ustanowionego przez Radę Ministrów 

Wieloletniego Rządowego Programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 r. 

Realizacja założeń programu zdaniem Komisji, umożliwi ograniczenie zjawiska niedożywienia 

dzieci i młodzieży poprzez zapewnienie posiłku oraz objęcie pomocą osób dorosłych  

w szczególności samotnych, osób starszych, chorych lub niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 



 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego Gminy Wieruszów w zakresie 

dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

10) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, w tym w formie usług sąsiedzkich specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia  

z odpłatności jak również tryb ich pobierania. 

Radni – członkowie Komisji, po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią 

nie wnieśli pytań i uwag wobec czego Przewodniczący Rady poprosił radnego Jarosława 

Dębskiego o przedstawienie opinii Komisji Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi. 

Radny poinformował, że przedmiotowa uchwała wprowadza szczegółowe warunki 

przyznawania i świadczenia usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich skierowanych do 

osób z najbliższego otoczenia pozwalających na zaspokojenie podstawowych potrzeb 

życiowych. Zaproponowane zmiany wysokości stawek poszczególnych usług ujętych w 

uchwale dostosowane do rosnących cen rynkowych, umożliwią udzielenie pomocy osobom 

potrzebującym wsparcia. Komisja uznała podjęcie uchwały za celowe i zasadne. 

 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym 

w formie usług sąsiedzkich specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z odpłatności jak również tryb 

ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  



NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

4. Informacja w sprawie podmiotów wyznaczonych do przyjęcia w 2024 r. osób nieletnich 

skierowanych do wykonywania w Gminie Wieruszów prac społecznych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni informację otrzymali pocztą elektroniczną  

i zapytał czy są jakieś pytania. W związku z brakiem pytań przeszedł do kolejnego punktu  

w porządku obrad. 

5. Informacja w sprawie podmiotów, w których wykonywana będzie kara ograniczenia 

wolności oraz praca społecznie użyteczna w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni informację otrzymali. W związku z brakiem 

pytań przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników urzędu oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni informację otrzymali i zapytał czy mają  

w związku z tym jakieś pytania. Wobec braku pytań ze strony radnych przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

7. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali protokół z LXVIII sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

LXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Bartodziejski  

 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 



9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radny Paweł Pakuła złożył interpelację w sprawie ujęcia w budżecie na 2024 r. remontu boiska 

sportowego przy Szkole Podstawowej nr 1 w Wieruszowie. 

Głos zabrał burmistrz Rafał Przybył, który wyjaśnił, że kilka lat temu urząd przy udziale 

prywatnych przedsiębiorców wniósł o wybudowanie w tym miejscu kompleksu handlowo-

usługowego wraz z kinem. Zostały uruchomione konsultacje społeczne, których wynik był 

negatywny do zamierzeń. 

W swojej wypowiedzi burmistrz podkreślił, że w sąsiedztwie wspomnianego boiska znajdują 

się obiekty sportowe jak choćby kompleks sportowy przy szkole im. Jana Pawła II, oraz nowo 

wybudowany stadion sportowy. Po rozmowach ze starostą wieruszowskim, sugerowany teren 

może być zagospodarowany na różnego rodzaju rozwiązania dla miasta. 

Radny Paweł Pakuła powiedział, że na podstawie własnych obserwacji stwierdził, że teren 

użytkowany jest przez blisko 100 uczniów dziennie z pobliskich szkół praktycznie przez cały 

rok a jego stan jest fatalny od wielu lat. Radny przypomniał, że przeprowadzone konsultacje 

społeczne jasno wskazały, że mieszkańcy nie zgadzają się na zagospodarowanie 

przedmiotowego terenu dla celów komercyjnych i handlowych. 

Do dyskusji włączyła się Pani Marta Siubiajk zastępca burmistrza, która wyjaśniła  

i doprecyzowała, że omawiany teren zielony znajdujący się przy szkole nie ma przeznaczenia 

sportowego a jest jedynie terenem należącym do miasta. 

Głos zabrał radny Mirosław Mojsa, który zwrócił się z pytaniem czy kamera internetowa, 

umożliwiająca obserwowanie rynku jest aktywna. 

Odpowiedzi udzielił burmistrz, który wyjaśnił, że należy wejść na stronę właściciela i operatora 

kamery, którym jest firma Commnet Multi Media. 

O głos poprosił radny Kacper Owczarski, który nawiązał do niedawnego morderstwa na terenie 

Wieruszowa; radny zwrócił uwagę na potrzebę zwiększenia obszaru objętego monitoringiem 

w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców. 

W odpowiedzi burmistrz poinformował, że jest po spotkaniu z firmą, która przygotowuje 

rozszerzenie monitoringu. W spotkaniu uczestniczył radny Marcin Piluch, który będzie 

rekomendował radnym przesunięcie odpowiednich środków na zwiększenie ilości kamer. 

Radny Czesław Wróblewski zapytał kiedy będzie realizowany projekt drogowy na osiedlu 

poetów w Wieruszowie a także kiedy zostanie otwarte lodowisko. 

Odpowiedzi udzielił będący na sali obrad, naczelnik wydziału inwestycji i zamówień 

publicznych, pan Tomasz Jezierski. 

Naczelnik Jezierski wyjaśnił, że po konsultacjach społecznych wśród mieszkańców gdzie 

wszystkie uwagi zostały uwzględnione, dokumenty przygotowane są do złożenia w wydziale 



architektury. Częścią projektu jest także kanalizacja deszczowa, która będzie przebiegała przez 

tereny prywatne co wiąże się ze spotkaniami z właścicielami gruntów.  

Radny Wróblewski zapytał jak wygląda współpraca z dostawcą prądu. Przy tej okazji 

zasugerował wymianę opraw oświetleniowych na nowe. 

Tomasz Jezierski powiedział, że w ramach programu „Eko-Latarnia” zostały wymienione 

wszystkie oprawy świetlne na energooszczędne.  

Przewodniczący Rady poinformował, że otwarcie lodowiska odbędzie się 6 grudnia w 

Mikołajki. 

Uzupełniając wypowiedź naczelnika Jezierskiego, burmistrz powiedział, że zaczynają się 

pojawiać sprzeciwy mieszkańców co do przeprowadzenia przez ich grunty kanalizacji 

deszczowej co w efekcie może wydłużyć zaplanowany projekt przebudowy drogi. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Nie zgłoszono wolnych wniosków. 

 

11. Zakończenie sesji. 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 12:46  

posiedzenie LXIX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                Adam Śpigiel  

 

  


